

ASIAN LEGAL BUSINESS

2024 ALB TOP 50 LARGEST LAW FIRMS

ALB CHINA TOP 30 LARGEST LAW FIRMS

2024 ALB 亚洲最大 50 家律所排名

ALB China 中国最大 30 家律所

Ranking Methodology

排名及调研方法

- The Top 50 Largest Law Firms Rankings will have two main tables identifying the 50 largest Asian law firms and the 50 largest International law firms by headcount in Asia.
亚洲最大 50 家律所排名将会分为两个主要部分，分别按照在亚洲的律师总人数排出最大 50 家亚洲律师事务所和最大 50 家国际律师事务所。
- ALB will also compile separate tables identifying the largest 30 law firms in China and China will have separate tables for domestic firms and international firms.
中国将有单独的排名表格-中国最大 30 家律所，以及中国国内律所和中国国际律所两个排名。
- Firms are being contacted in July 2024 and asked to provide partner and lawyer numbers across their Asian offices.
ALB 于 2024 年 7 月联系各中国本土律师事务所，请律所提供截止 2024 年 7 月的亚洲办事处合伙人和律师人数。
- Only lawyers and partners based in Asia will be counted. In the instance where two firms had the same number of total lawyers, the firm with the greater number of partners was ranked higher.
只有在常驻亚洲执业的律师和合伙人纳入本次调查。在两家律所的律师总人数相同的情况下，合伙人数量较多的一家排名靠前。
- ‘Total No. of Qualified Lawyers’ refers to the total number of partners, associates, counsel, consultants and foreign counsel. Paralegals, trainees and pupils were not included in this figure.
“律师总人数”是指合伙人、律师、法律顾问、咨询顾问和外籍法律顾问的总人数。法律助理、实习生和实习律师不包括在总人数内。